
 
Agenda 

Styremøte: 7/2024. 
Møtested: Burhol 

Dato: 22.10.24 
Klokkeslett: 18:30 

Til stede: Tor, Victor, Stig, Geir H. 
Gjest: Rolf Vegard Hansen (Vegard) 

Fravær: Harald, Slawomir, Elisabeth 
Referent: Geir H. I. 

 

Agenda: 

7/2024-1: Godkjenning av protokoll/referat fra forrige møte 

7/2024-2: Gjennomgang av årshjulet 

7/2024-3: Baneansvarlig 

7/2024-4: Regnskap 

7/2024-5: Utbygging Grasåsen 

7/2024-6: Innendørsbane 

7/2024-7: Klubbmesterskap 

7/2024-8: Eventuelt 

 
Oppfølgingsliste 

Saksnr. Hva Ansvarlig 

 Denne tabell oppdateres i hvert møte Styreleder 

5/2024-9 Nye skyteforheng Burhol Elisabeth 

7/2024-3 Rydde på Burhol Vegard 

7/2024-4 Økonomisk rapportering Elisabeth 

7/2024-5 Følge opp forslag til utbygging Grasåsen, 

årsmøtevedtak 

Styreleder  

7/2024-8 Oppdatering av kalender på hjemmeside (ferdig). 

Melde på deltaker i ESC-cup 24-25 (ferdig). 

Geir 

Geir 

  



 
 

Sak 
nr. 

 Hvem  
gjør det? 

Frist 

1 Godkjenning av protokoll/referat fra 
forrige møte. 
Møtereferat godkjent 
 

  

2 Gjennomgang av årshjulet 
Oppdatering av årshjulet / fordeling av 
oppgaver. 
 
Årshjul ble gjennomgått. 

  

3 Baneansvarlig 
Vegard har sagt seg villig til å ta oppgaven 
som baneansvarlig inntil videre. 
Han gis fullmakt til å kjøpe inn nødvendig 
rekvisita som f.eks. søppelstativ, papir, 
blinker, vaskemidler, nødvendig verktøy 
også videre. Klubben har kundekonto hos 
Gausdal, Maxbo, Europris slak at de kan 
sende faktura. 
 
Lokalet på Burhol må ryddes. 
 
Vegard kan delta (uten stemmerett) i 
styremøtene inntil han eventuelt velges 
inn i styret. 

 
Vegard 

 
 
 

4  Regnskap 
Hvilken beholdning har vi? 
Hva forventer vi av utgifter/fakturaer 
framover? 
Hvordan ligger vi i forhold til budsjett? 
Hva forventes å være beholdning ved 
utgangen av året? 
Hva er forventet at vi må betale ut før ny 
kontingentinngang?  
 
Kasserer deltok ikke på møtet og hadde 
ikke sendt informasjon til noen i styret. 

 
Elisabeth  

 



 
5 Utbygging Grasåsen 

Status/framdrift 
Styret har fått informasjon og tegninger. 
Det må skaffes en med ansvarsrett som 
kan søke for oss.  
Det må søkes om byggetillatelse for både 
utvidelse av standplasser og nytt 
blinkstativ. 
Det er viktig at Jesper som representant 
for fellesutvalget involveres (også i 
arbeidet med kommunen). 
Styret takker Vegard for godt utført arbeid 
i forbindelse med forslaget til utbygging. 
 
Referentens merknad: 
Slawomir undersøker muligheten for å 
skaffe ansvarlig søker. 
Geir har sendt informasjon til Jesper og 
bedt han ta kontakt med kommunen som 
grunneier for å få lov til å gå videre med 
planene (byggesøknad sendes etter et 
eventuellt vedtak i årsmøte) 

  

6 Innendørs skytebane 
Klubben har en langtidskontrakt med 
dagens eier av gården. Kontrakten løper 
fram til hun går bort. Etter det må ny 
kontrakt tegnes med ny eier. Det gjøres 
ikke noe med dagens kontrakt. Saken ble 
diskutert i møtet. 
 
25/50 meter innendørsbane ble diskutert 
og dette legges foreløpig på is. Vi 
konsentrerer inntil videre innsatsen om 
utvidelse av utebane. 
 

  
 
 
 
 
 

7 Klubbmesterskap 
Mesterskapet ble positivt mottatt av 
medlemmene. 

 
 
 
 

 



 
Victor, Oddmund, Sigbjørn og Simen satte 
opp løypa dagen før (takk til de). 17 
deltakere hadde totalt 45 starter. 
Styret takket Victor som tok initiativ til 
konkurransen og ledet arbeidet. Takk også 
til de som bidro under gjennomføringen, 
spesielt til Oddmund som stilte som 
standplassleder gjennom hele dagen. 
 
Det etterspørres hva dette genererte av 
inntekter til klubben. Alle innbetalinger ble 
gjort direkte til klubbens Vipps og resultat 
må ses i regnskapet. Hva var klubbens 
inntjening på stevnet? 

 

8 Eventuelt 
Dynamisk gruppe settes inn med egen 
treningsdag på fredager fra (15:00 til 
22:00). Dette legges i kalender på 
hjemmesiden. (Er gjennomført før referat 
ble skrevet). 
 
NM Steel ble i august gjennomført av 
dynamisk gruppe. Ca 140 deltakere i løpet 
av arrangementshelga. Omtrent 60.000,- 
kroner i inntekt for gruppa.  
 
Høstens dugnad hadde bra oppmøte, men 
mer må gjøres på Burhol. Baneansvarlig 
tar opp videre behov framover. 
 
Sikkerhetskurs ble gjennomført i 
september med 5 deltakere av totalt 10 
påmeldte. Faktura for deltakelse er sendt 
ut til deltakerne.  
 
Til info: Irene er påmeldt ESC-cup 24-25. 
Geir følger opp. 
 

  



 
 Neste møte: 17 desember klokken 18:30 

på Burhol 
 
 

  
 
 
  

 


